

# TR-U2说明书 size:80\*105mm

**一：重要安全信息**

在使用手提蓝牙音箱之前，您需要确保遵守以下基本的安全提示，以保证产品的安全可靠的使用：

- 1: 请仔细阅读本用户手册，遵守所有标注在产品上的警告和指引信息。
- 2: 请勿将本产品遭受雨淋、受潮、滴上或溅上任何液体。
- 3: 请勿将本产品靠近高温的热源，不可高温烘烤或烘干。
- 4: 请勿让本产品跌落或受到撞击，或在上面积加重压。
- 5: 请勿长期使用最大音量播放音乐，可能会影响产品的使用寿命。
- 6: 请使用输出直流电压不超过 5V，电流不低于 1000mA 的充电设备，以免造成产品损坏。
- 7: 请勿擅自拆卸产品，以免得不到质量保证。
- 8: 打雷闪电时请拔掉充电线或停止产品使用。
- 9: 拔掉充电线时，请抓住充电头，而不是拽线本身。
- 10: 避免直接暴露于极端高温或阳光直射的地方，以免损害产品。

**二：配件清单**

音箱 \* 1  
USB 充电线 \* 1  
AUX 音频线 \* 1  
说明书 \* 1

**三：电性参数**

|              |                          |
|--------------|--------------------------|
| 蓝牙版本         | V4.2                     |
| 蓝牙距离         | 无障碍约 10 米距离              |
| 电池容量         | 600 mAh                  |
| 最大输出功率       | 3 W * 1                  |
| 喇叭功率         | 4Q 3W 1.8 英寸             |
| 频率范围         | 100HZ-20KHZ              |
| 灵敏度          | 83 db, ± 2 db.           |
| 支持的音频格式      | MP3、WAV、WMA 等多格式         |
| 支持的内存卡容量     | TF/ Micro SD up to 32 GB |
| 电源供应         | USB 5V /1000 mA          |
| 产品尺寸 (L*W*H) | L 5.5 *W 5.5 *H 7 CM     |
| 产品净重         | 190 g                    |

**四：产品基本功能**

- 1-蓝牙连接，无线束缚  
蓝牙 4.2 方案，更省电，抛开全线的有线连接，享受无线的音乐乐趣
- 2-超低低音，铿锵有力  
内置低音增强硬件，使得音乐的低音更加铿锵有力
- 3-免提通话  
自带免提通话功能，放开双手，无线享受
- 4-自带 TF 卡解码  
完美的 MP3/WAV/WMA 等多格式解码方案，支持用户 TF 卡预存音乐的即插即播
- 5-AUX 音频输入  
音响通过自带的 3.5mm 的音频接口和手机/平板/笔记本/电脑等设备来播放音乐。
- 6-支持 U 盘解码和音乐播放。  
将带有 MP3/WAV/WMA 等格式音乐的 U 盘插入音响，音响将自动识别和播放 U 盘里面的歌曲。
- 7-内置大容量高性能锂电，超长续航  
内置大容量锂电池，满足用户随时随地随地的音乐享受与需要。
- 8-充电指示，状态直观  
充电时红灯常亮，充满后红灯熄灭
- 9-清晰明了的工作状态指示  
蓝灯-完美指示各模式的工作状态，蓝牙等待连接，蓝灯快速闪烁指示；TF 卡播放、蓝牙播放、AUX 播放，蓝灯慢速闪烁指示；TF 卡暂停、蓝牙暂停、AUX 暂停，蓝灯常亮指示；

**五：按键功能说明**

| 按键    | 蓝牙模式  | TF卡模式 | AUX模式 | 待机模式  | 充电模式  |
|-------|-------|-------|-------|-------|-------|
| 电源    | 开机/关机 | 开机/关机 | 开机/关机 | 开机/关机 | 开机/关机 |
| 音量    | 音量+/- | 音量+/- | 音量+/- | 音量+/- | 音量+/- |
| 播放/暂停 | 播放/暂停 | 播放/暂停 | 播放/暂停 | 播放/暂停 | 播放/暂停 |
| TF卡   | 无功能   | 播放/暂停 | 无功能   | 无功能   | 无功能   |
| AUX   | 无功能   | 无功能   | 播放/暂停 | 无功能   | 无功能   |

**六：快速使用**

**开/关机与蓝牙模式**

1. 长按电源按钮 3s 可进行开/关机操作，会有声音提醒；开机后蓝色指示灯点亮，无 TF 卡/U 盘/AUX 音频连接的情况下，音箱会自动进入蓝牙模式，并进入待配对状态；（如之前有配对成功的设备，音箱会自动与其连接成功）

2. 打开手机、平板电脑等设备的蓝牙功能，点击搜索，当配对名“TR-U2”出现在列表时，选择此配对名并连接，音箱会自动与设备配对并连接成功（有声音提示）

3. 连接成功后，就可以在手机和平板电脑等蓝牙设备上播放音乐了。

**TF 卡模式：**

当插入 TF 卡时，系统检测到 TF 插入时（有声音提示），会自动识别 TF 卡内的 MP3 等格式音乐并自动播放（最大支持 32GB TF 卡）

**AUX 音频输入**

音响通过自带的 3.5mm 的音频接口和手机/平板/笔记本/电脑等设备来播放音乐。

**U 盘模式：**

当插入 U 盘时，系统检测到 U 盘插入时（有声音提示），会自动识别 U 盘内的 MP3 等格式音乐并自动播放（最大支持 32GB U 盘）

**充电：**

将随机配送的充电线 Micro USB 端插入音箱的 USB 充电口，另一端连接能提供直流电压不超过 5V，电流不低于 1000mA 的充电设备上，音箱会自动进入充电模式，此时红色指示灯点亮，充电完成后，红色指示灯将熄灭。

温馨提示：当电池电量低时，音箱会每隔 25 秒有声音提醒您，电池电量低，请及时充电！

**自动延时关机：**

在蓝牙模式无连接、TF 卡/U 盘音乐暂停状态，按键无任何操作情况下，音箱 10 分钟后会自动进入省电状态自动关机。

**七：常见问题分析及故障排除**

1. 开机后就自动关机；电量不足请充电后使用
2. 播放自动关机或重启；电池电量不足导致电压过低无法播放，请充电后使用
3. 喇叭没有声音；检查音量是否打开，也可以重启音箱试试
4. 蓝牙无法连接：
  - a. 请检查音箱是否进入蓝牙模式；
  - b. 音箱有无与其它设备连接上，如有连接上，可以通过双击音箱上的“播放/暂停”键强行为与已连接的设备断开，并进入待配对模式；
  - c. 最后确认手机、平板电脑等蓝牙设备是否启用蓝牙功能，是否点击设备搜索
5. 按键无功能或功能出错；请关机后再开机

如果以上均无法解决上述问题，请进行系统复位操作（同时按下 和 键）

## TR-U2 Portable Wireless Speaker

### User manual

Please read this user manual carefully before use.

**Contents**

Section 1: Introduction  
Important Notes  
List of accessories  
Product Features  
Buttons and controls

**Section 1: Important Notes**

1. Please read this user manual carefully and save it for future reference.
2. Don't expose the Speaker to moisture or excessive humidity.
3. Do not drop or allow the speaker to be immersed in water.
4. Long-term exposure to loud music may damage the speaker and therefore influence further performance. It will be better to avoid extreme volume when using the speaker.
5. Please follow the warnings contained in these instructions.
6. The only way to clean the Speaker is with a dry cloth or towel.
7. Disassembling the Speaker without authorization will void your warranty.
8. Please unplug the charging cord when lightning or not in use.
9. When removing cords, grasp the plug and pull straight out, instead of tugging on the wire itself.
10. Avoid exposing the Speaker directly to extreme heat or direct sunlight, which can damage the battery.

**Product data :**

|                            |                          |
|----------------------------|--------------------------|
| Bluetooth version          | V4.2                     |
| Bluetooth transmission     | Up to 10 m range         |
| Battery capacity           | 600 mAh                  |
| Max output                 | 3 W * 1                  |
| Horn spec                  | 4Q 3W 1.8inch            |
| Frequency response         | 100HZ-20KHZ              |
| sensitivity                | 83 db, ± 2 db.           |
| Supported audio formats    | MP3、WAV、WMA files        |
| Max supported memory cards | TF/ Micro SD up to 32 GB |
| Power supply               | USB 5V /1000 mA          |
| Products size (L*W*H)      | L 5.5 *W 5.5 *H 7CM      |
| weight                     | 190 g                    |

**Basic product functions**

- 1- Bluetooth connection, wireless binding
- Bluetooth 4.2 solution, more power saving, leaving out the full cable connection, enjoy wireless music fun
- 2- super bass, sonorous and powerful
- The built-in bass enhances the hardware, making the music's bass more sonorous and powerful
- 3- hands-free calling
- With a hands-free calling function, hands free, wireless enjoy
- 4- with TF card decoding
- Perfect MP3/WAV/WMA and other multi-format decoding solutions, support user TF card pre-storage music plug and play
- 5-AUX audio input
- The stereo plays music through its own 3.5mm audio port and devices such as phones/tablets/laptops/computers.
- 6- supports U disk decoding and music playback.
- Insert the usb drive with the MP3/WAV/WMA format music into the stereo, which will automatically recognize and play the songs on the usb drive.

7- built high performance lithium battery with large capacity and long battery life

The built-in lithium battery with large capacity can satisfy the music enjoyment and needs of users anytime and anywhere.

8- charging indication.

When charging, the red light is always on, and when it is full, the red light goes out

9- clear working status instructions

Blue light - perfectly indicates the working status of all modes, bluetooth waiting for connection, and blue light flashing quickly; TF card play, bluetooth play, AUX play, blue light slow flash indicator; TF card pausing, Bluetooth pausing, AUX pausing, and the blue light always on;

**Buttons and Controls:**

1. Next/Volume
2. Multi-function button (MFB)
3. Previous/Volume
4. Microphone
5. USB port
6. Micro USB charging interface
7. Micro SD card slot
8. AUX in
9. Charging indicator

| button         | TF card mode   |                |                |                | BT mode        |                |                |                |
|----------------|----------------|----------------|----------------|----------------|----------------|----------------|----------------|----------------|
|                | long press 3s  | long press 1s  | short press    | double click   | long press 3s  | long press 1s  | short press    | double click   |
| power on/off   | power on/off   | power on/off   | power on/off   | power on/off   | power on/off   | power on/off   | power on/off   | power on/off   |
| volume up/down | volume up/down | volume up/down | volume up/down | volume up/down | volume up/down | volume up/down | volume up/down | volume up/down |
| play/pause     | play/pause     | play/pause     | play/pause     | play/pause     | play/pause     | play/pause     | play/pause     | play/pause     |
| TF card        | no function    | play/pause     | no function    | no function    | no function    | no function    | no function    | no function    |
| AUX            | no function    | no function    | play/pause     | no function    | no function    | no function    | no function    | no function    |

**Quick to use**

**On/off with Bluetooth mode**

1. Long press the power button 3s to operate on or off, and there will be a sound reminder; After power on, the blue indicator light will light up. Without the audio connection of TF card/U disk/AUX, the speaker will automatically enter bluetooth mode and enter the state of waiting for pairing, (if there is a matched device, the speaker will be automatically connected to it.)
2. Open the bluetooth function of mobile phone, tablet computer and other devices, and click search. When the pairing name "TR-U2" appears in the list, select this pairing name and connect.
3. Once connected, you can play music on bluetooth devices such as mobile phones and tablets.

**TF card mode:**

When the TF card is inserted, the system detects when the TF card is inserted (voice prompt), automatically recognizes music and automatically plays the MP3 and other formats in the TF card (maximum support is 32GB TF card).

**AUX audio input**

The stereo plays music through its own 3.5mm audio port and devices such as phones/tablets/laptops/computers.

**U disk mode:**

When the usb flash disk is inserted, the system detects that when the usb flash disk is inserted (voice prompt is provided), it will automatically recognize music and play it automatically in MP3 and other formats in the usb disk (maximum support is 32GB of usb flash disk).

**Charging :**

Use Micro USB cable inserted into the USB charging port of the speaker. The other end is connected to a charging device that can provide a DC voltage 5V and a current 1000mA. The speaker will automatically enter the charging mode, when red indicator light on means charging finish, then the red indicator light will be off.

(Warm tip: when the battery power is low, the speaker will have a voice reminder every 25 seconds. The battery power is low, please charge as soon as possible!)

**Automatic delay shutdown:**

Under the condition of no connection in bluetooth mode, no connection in TF card and U disk music, and no operation on the button, the speaker will automatically enter the power saving state and automatically shut down after 10 minutes.

**Frequently Asked Questions (FAQ)/Troubleshooting**

1. Turn off automatically after power on: please use after charging when the power is low
2. Play automatic shutdown or restart: the voltage is too low due to low battery power. Please use it after charging
- The speaker is silent: check to see if the volume is turned on, or restart the speaker
- Bluetooth cannot connect:
  - A. Please check whether the speaker enters bluetooth mode;
  - B. If the speaker is connected to other devices, it can be forced to disconnect the connected device by double-clicking the "play/pause" key on the speaker and enter the mode to be matched;
  - C. Finally confirm whether bluetooth function is enabled for mobile phones, tablets and other bluetooth devices, and click the device to search
5. No function button or function error: please turn it off before starting it

If the above problems cannot be solved, please reset the system (press and key at the same time).